
 

Sct. Jørgens Skole 

 

Til: 

Brian Hornuff, Mads Peter Karlsen, Tine Bacher, Louise Torp Dalgaard, Malte Nejst Larsen, 

Jacob Fink Ferdinand, Mikkel Darling Brink, Frederik Gottlieb, Mariam Azimi,  

Jacob Christiansen, Karsten Kristensen Back, Rasmus Lund Bro, Vibeke Liebst Bastkjær, 

Thomas Villum Jakobsen og Flemming Jørgensen. 

 

Til stede: 

Louise Torp Dalgaard, Malte Nejst Larsen, Jacob Fink Ferdinand, Mikkel Darling Brink, 

Mariam Azimi, Jacob Christiansen, Rasmus Lund Bro, Vibeke Liebst Bastkjær, Thomas 

Villum Jakobsen og Flemming Jørgensen. 

 

Dagsorden/referat sendes desuden til pædagogisk leder Marie Tordsson og pædagogisk-didaktisk leder Betina 

Dohn. Dagsorden/referat sendes via Teams til elevrådsrepræsentanterne. 

 

 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag den 23. august 2022 kl. 16.30-19.00 

Personalerummet 

 

 

Ordstyrer: Louise Torp Dalgaard  

_________________________________________________________________ 

 

 

1. Prioritering og godkendelse af dagsorden 

 

 Dagsordenen blev prioriteret og godkendt som fremsendt. 

 

2. Præsentationsrunde 

 

 Den nye bestyrelse præsenterede sig for hinanden. 

3. Konstituering af bestyrelsen med formand og næstformand 

 

 Den nye bestyrelse skal beslutte, hvem der skal være formand og 

næstformand. 

 

Orientering ved Louise om skolebestyrelsens arbejde og formandens rolle. 

Ingen har på forhånd tilkendegivet, at de ønsker at stille op som formand i SB i 

den kommende periode.  

Malte valgtes som formand og Louise som næstformand. Det aftaltes, at en 

evt. ny konstituering vurderes om to år.  

 

 



 

 

 

 

 

 

 

Side2/4 

4. Godkendelse af møderækken 

 

  

Mødedatoer for skoleåret 2022-2023: 

2022 

Tirsdag den 23. august 

Onsdag den 28. september 

Mandag den 31. oktober 

Torsdag den 8. december 

2023 

Mandag den 30. januar 

Tirsdag den 7. marts 

Onsdag den 26. april 

Torsdag den 1. juni 

Møderækken blev godkendt med undtagelse af mandag d. 31/10, der flyttes til 

d. 7/11 grundet halloween. 

 

5. Hvordan er vi kommet i gang med skoleåret? 

 

  Digital dannelse og retningslinjer omkring digitale enheder. 

Bilag vedlagt med retningslinje (sendt til alle forældre på Aula). 

 

Orientering ved Flemming om indsatsen, herunder det historiske rids med 

inddragelse af SB, lærere og elever, og hvordan skolen er kommet fra land. 

Generelt positive tilbagemeldinger fra lærere og elever.  

 

En umiddelbar udfordring er, at nogle elever har såkaldte smartwatches. Et 

nyhedsbrev fra skolen er under udarbejdelse, hvor forældre opfordres til ikke 

at give deres børn smartwatches med. 

  

 Frihedsgrader og forkortet skoledag med fokus på videreudvikling af 

fagdage. 

 

Orientering om fagdage og prioriteringen af disse, både bemandings- og 

strukturmæssigt. Tid til fordybelse. Arbejder kontinuerligt med at udvikle 

fagdagene og måske over tid gøre det til et særligt Sct. Jørgens varemærke, 

der vil adskille os fra andre skoler. Den foreløbige evaluering tegner godt fra 

både lærere, pædagoger, forældre og elever. 
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 Styrket fokus på elever med ordblindhed og talblindhed. 

 

Orientering om indsatsen. Systematik fra 0. klasse via screening og siden reel 

ordblindetest op gennem skoleforløbet. 

 

Talblindhed er et relativt nyt begreb. Forskellige screeningsværktøjer afprøves 

for tiden gennem skolens matematikvejleder.   

 

 Professionel kapital 

Orientering ved Flemming om dette interne udviklingsområde. 

 

6. Hvad vil bestyrelsen gerne fokusere på i den kommende 

bestyrelsesperiode? 

 

 Punkter fra sidste bestyrelsesmøde den 2. juni 2022: 

 Ønske om gennemsyn af principperne og skolens værdigrundlag i næste 

SB-periode. 

Forslag, at der arbejdes med ét princip på hvert SB-møde. Der henstilles til, at 

SB-medlemmerne læser principperne igennem til næste møde med henblik på 

en drøftelse af, hvor der er brug for justeringer på kortere eller længere bane. 

Det aftaltes på mødet, at der som minimum skal udarbejdes et særskilt princip 

for digital dannelse. 

 ’Slå nogle søm i’ og få videreført, evt. afsluttet, igangværende 

indsatser. Her tænkes bl.a. på Digitalisering, Filosofi i skolen og 

Bæredygtighed. 

Orientering og opsamling. ’Vild med vilje’. Besøg af naturfagslærere på SB-

møde. Uge 39, verdensmålsuge. 

 Desuden skal det aftales, i hvilket omfang der skal arbejdes videre med 

lokal forankring og overgange. 

SB havde en drøftelse om Sct. Jørgens Skoles synlighed og om mulighederne 

for at åbne skolen, når skoledagen er forbi. 

Malte luftede mulighed for deltagelse i et forskningsprojekt omkring 1.-2. 

klasse. Malte og Flemming taler videre om dette. Tages på som punkt på 

næste SB-møde.  

 Direktør for Skole og Børn, Ane Christensen, og skolechef, Søren 

Kokholm, vil gerne komme forbi skolebestyrelsen i efteråret 2022. De 

fremsender en dagsorden med temaer, de ønsker at drøfte. 

Der er enighed i SB om, at det er væsentligt, at SB er proaktiv og overvejer at 

sende punkter til drøftelse, inden besøget med skolechef og direktør.  
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Følgende ønskes drøftet: 

 

1) justering af skoledistrikter 

2) inklusionsdagsordenen 

3) løbende vedligeholdelse  

4) fleksibel skolestart i 0. klasse 

 

Et punkt til kommende SB-møde: fokus på undervisningsparathed blandt 

eleverne og respekt for de faglige miljøer. 

  

På mødet aftaltes det at lægge link op til skolens hjemmeside samt vedlægge 

PDF-fil med de eksisterende SB-principper i indeværende referat. Hermed link: 

Sct. Jørgens Skole (aula.dk). 

7. Eventuelt  

Intet til punktet. 

 

 

 

Næste møde er onsdag d. 28/9. 

 

 

Referent: Thomas V. Jakobsen 

https://sctjorgensskole.aula.dk/

